[image: image1.jpg]






朝陽科技大學
092學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	0911
	Course Number
	0911

	授課教師
	趙丕慧
	instructor
	,

	中文課名
	基礎英文
	Course Name
	Basic English

	開課單位
	校訂必修(四日)
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	3
	Credits
	3

	課程目標
	本課程教學目標是要奠定學生學習的基礎，特別是文法與字彙，再依據學生的程度、能力等，使用不同的方法來達成預期目標：亦即加強學員在英語方面說讀聽寫等方面的技巧。為達成此目標，故採激勵學生盡量使用英語之方式授課。為使學生了解英語的重要性並更有自性地不怕說英語
	Objectives
	This two-semester course is designed for students of all departments. It reinforces and builds on the knowledge of grammar and vocabulary previously acquired by the students. According to the starting level and to the abilities of the students, different approaches are used to achieve the same goal, which is to improve the students" reading, writing, speaking, and listening skills in English. For reaching this goal much effort is put into encouraging the students to use English as often as possible. Students have to understand the importance of English and become more confident and less afraid of speaking English. There are different techniques to motivate the students, such as, inter alia, group work and role playing.

	教材
	老師講解課文之後，同學需做每單元的練習題，隨後請公佈個人之答案，與同學討論。另在課堂上聽錄音帶，做聽力練習。
	Teaching Materials
	Students listen to the teacher's explanation of the text; then they are asked to do the exercise in advance and discuss their answers with the others. They take a dictation in class.



	成績評量方式
	平時測驗 30%  期中考 30%  期末考 40%

（平時測驗及期中考缺考欲補考者，須於一週內提出申請，逾時不予受理。補考成績六十分以上者八折計算。﹞
	Grading
	quizzes 30%  midterm  30%  final exam 40%

(Students who miss any quizzes or midterm are allowed to take a make up only if they apply for a second chance in a week.The make up points will be taken 20% off.)

	教師網頁
	 

	教學內容
	本課旨在訓練同學熟悉日常美語慣用的表達法，諸如俚俗語、動詞片語等。同學可藉由閱讀真實有趣的故事來學習用法，而每單元後之練習可以更提供熟練這些慣用語的機會。期望同學在熟習慣用語之後能夠增進英語溝通能力。


	Syllabus
	Students will learn high-freguency idioms, two-word verbs, and fixed expressions by reading true, memborable stories. They will be familiar with everyday idiomatic American English and thus increase their ability in communication in English.




尊重智慧財產權，請勿非法影印。

